

## Visit by University Graduates from Guangdong Province 廣東省4所大學的畢業生到訪本公司

Ten graduates from four universities in Guangdong Province visited our Firm on 24 February 2010. They were beneficiaries of the "New Great Wall Self-Improvement Project" sponsored by us. They had achieved outstanding results in their studies and were offered a free trip to Hong Kong, as an expression of our encouragement and care for them.

During the 3-day trip (24 - 26 February) in Hong Kong, they visited our headquarters in the first day. Then they attended a celebration dinner organised by the Guangzhou Municipal Committee, had sightseeing at the Peak, Avenue of Stars, the Central and Causeway Bay. They had a nice time feeling the busy metropolitan life, going to places of interest on the tram and tasting typical local cuisine.

From 2006 to 2009, we sponsored the "New Great Wall Self-Improvement Project" for 100 disadvantaged students from remote regions in China to attend four universities in Guangdong Province. We provided the living expenses for their entire 4-year university studies. This project creates opportunities of a bright future for the disadvantaged students, and helps our country to train more talents. ☺

2010年2月24日，來自廣州華南師範大學、暨南大學、廣東外語外貿大學及華南農業大學共10名大學畢業生到訪本公司。他們是我們所參與中國扶貧基金會「新長城—特困大學生自強項目」的受助學生，成績優異，表現突出，故獲邀來香港參觀與學習，其在港的食宿費用由我們及學校方面共同承擔，我們亦向他們贈送禮物包，以示對他們的關心與鼓勵。

在2月24日至26日期間，他們首先到訪本公司，然後出席廣州政協的春茗，遊覽太平山頂、星光大道、中環及銅鑼灣等地，感受繁華都會的生活，乘坐極具特色的電車觀光，以及品嚐香港的地道美食。

我們長期關注「新長城—特困大學生自強項目」，在2006至2009年4年間，資助100多名來自中國內地偏僻地區的貧困學生，在這4所大學修讀4年大學課程，希望藉此為貧困學生們創造機會，實現夢想，回饋社會。☺



Ms Li Shu Qing, Director of the Committee of Hong Kong, Macao, Taiwan Overseas Chinese and Foreign Affairs, CPPCC Guangzhou Committee (fourth left, back row)  
 Mr Paul M P Chan, Our Chairman (fifth left, back)  
 Mr Chen Zhe (fourth right, back)  
 Ms Yao Yi Yi (third right, back)  
 Mr James Wong of the Committee of Hong Kong, Macao, Taiwan Overseas Chinese and Foreign Affairs, CPPCC Guangzhou Committee (first right, back)

廣州市政協港澳臺僑外事委員會辦公室主任李樹青女士（後排左四）  
 本公司主席陳茂波先生（後排左五）  
 陳哲老師（後排右四）  
 姚鞏懿老師（後排右三）  
 廣州市政協港澳臺僑外事委員會辦公室王曉寧先生（後排右一）



Mr Paul M P Chan introducing the essay collection written by him to the graduates  
 陳茂波先生向畢業生贈送他的散文集

